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ID nr Titel Agendapunt Toezegging Stand van zaken Einddatum Portefeuillehoud
er 

113 Gesprek met 
belangengroepering 
Repelakker 

Commissieverga
dering Ruimte, 
Economie en 
Financiën 21-
09-2023 8.d. 
Raadsvoorstel 
gebiedsvisie 
Repelakker III 

Wethouder Van Lankvelt zegt 
toe in gesprek te gaan met 
belangengroepering 
Repelakker. 

 13-06-2024 F. van Lankvelt 

91 Kroonringen in 
Maashorst Noord 
(voormalig Landerd) 

Commissieverga
dering Ruimte, 
Economie en 
Financiën 01-
06-2023 8.a.1. 
Raadsvoorstel 
Beleid Van Afval 
Naar Grondstof 

Wethouder Van den Heuvel 
zegt naar aanleiding van een 
vraag van dhr. Keijzer 
(Maashorst Vooruit) toe in het 
najaar met de inwoners van 
voormalig Landerd 
(Maashorst Noord) en dus ook 
met de raad te gaan 
communiceren hoe we 
kunnen gaan werken met 
kroonringen. 

20231030 (afdoening 
onder voorbehoud van de 
commissie REF van 7 
december 2023): De laatste 
hand wordt intern nu 
gelegd aan de 
communicatie en het 
aanvraagformulier. Eind 
november staat alles 
gereed en worden de 
inwoners vervolgens 
geïnformeerd via de 
gebruikelijk 
communicatiekanalen. Het 
plaatsen van kroonringen 
kan in december starten. 

21-12-2023 J. van den 
Heuvel 
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Afhankelijk van aantal 
aanvragen kan dit enkele 
weken duren. 

82 Betrekken 
stakeholders bij het 
uitvoeringsprogram
ma Toerisme en 
Recreatie Maashorst 
2040 

Commissieverga
dering Ruimte, 
Economie en 
Financiën 13-
04-2023 8.a.2. 
Raadsvoorstel 
Visie en 
uitvoeringsprogr
amma Toerisme 
en Recreatie 
Maashorst 2040 

Wethouder Van den Heuvel 
zegt toe dat bij het 
uitvoeringsprogramma de 
stakeholders, zoals de 
Gebruikersraad en ASD, 
worden betrokken op de 
terreinen waar ze volgens de 
afspraken moeten worden 
betrokken en onder de 
afspraken die daarvoor 
gelden. 

20231030 (afdoening 
onder voorbehoud 
commissie REF 7 december 
2023): De gebruikersraad 
van natuurgebied de 
Maashorst en ASD hebben 
een brief en de visie en het 
uitvoeringsprogramma 
toerisme en recreatie 
Maashorst 2040 ontvangen. 
In de brief is aangegeven 
dat we jaarlijks 
stakeholders bij het 
uitvoeringsprogramma 
betrekken en gezamenlijk 
activiteiten organiseren om 
de ambities in de visie waar 
te maken. Per pijler worden 
betrokkenen, die hiermee 
een verbinding hebben, 
uitgenodigd. Beide hebben 
een uitnodiging ontvangen 
voor de sessie van 15 
november aanstaande. 

13-04-2024 J. van den 
Heuvel 
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     16-05-2023 J. van den 
Heuvel 

79 Evaluatie na twee 
jaar en oproep 
besteding 
vrijgekomen 
middelen 

Commissieverga
dering Ruimte, 
Economie en 
Financiën 16-
03-2023 8.b. 
Raadsvoorstel 
heffingsysteem 
riool- en 
waterzorgheffin
g 

Wethouder Van Heeswijk zegt 
op verzoek van dhr. Geurts 
van Kessel (CDA) toe om na 
twee jaar te evalueren om te 
bezien of er door de door het 
college voorgestelde variant 
mensen in de problemen 
komen waardoor het systeem 
moet worden bijgesteld en 
daarmee te bekijken of dit de 
meest ideale heffingsvorm is 
voor de gemeente Maashorst. 
In de evaluatie wordt op 
verzoek van dhr. De Veer 
(Maashorst Vooruit) 
meegenomen in hoeverre er 
ook effecten op het verbruik 
zijn door de invoering van het 
heffingssysteem.  Naar 
aanleiding van de vraag van 
dhr. Van Tiel (Jong Maashorst) 
om een oproep te doen aan 
Area en Mooiland om de 
vrijgekomen middelen te 
gebruiken voor 

 24-03-2025 G. van Heeswijk 
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verduurzaming van de 
woningvoorraad, zegt 
wethouder Van Heeswijk toe 
dat hij het verzoek om dit 
mee te nemen in de 
gesprekken met Area zal 
neerleggen bij wethouder Van 
Lankvelt. Waarbij de 
wethouder opmerkt dat voor 
Mooiland een verslechtering 
door het nieuwe systeem zal 
optreden.  

78 Diverse 
toezeggingen 
omgevingsvisie 

Commissieverga
dering Ruimte, 
Economie en 
Financiën 16-
03-2023 8.a. 
Opinienota 
Omgevingsvisie 
gemeente 
Maashorst 

Wethouder Van Lankvelt zegt 
toe de suggestie van de 
monorail van dhr. Benneker 
(Voor de Dorpen) voor de 
lange termijn als vergezicht 
in de visie mee te nemen. De 
wethouder kan nog niet 
aangeven op welke manier 
dat zal zijn. Wethouder Van 
Lankvelt zegt toe het voorstel 
van mw. Lukassen 
(GroenLinks) mee te nemen 
om daar waar het nog past te 
spreken van een verbetering 
van de bodemkwaliteit in 

1 november 2023 
Wethouder Van Lankvelt 
informeert u hierbij over de 
stand van zaken: Deze 
toezegging is pas aan de 
orde is als de 
omgevingsvisie ter 
besluitvorming naar de 
raad komt. Dat wordt begin 
volgend jaar dus datum 
graag aanpassen naar 
31/3/2024. In de volgende 
commissievergadering REF 
op 7 december zal worden 
gevraagd of de commissie 

31-03-2024 F. van Lankvelt 
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plaats van een verslechtering. 
Wethouder Van Lankvelt 
ondersteunt de suggesties 
van dhr. Derks (CDA) om 
extra aandacht te hebben 
voor wat betreft de 
volksgezondheid in nabijheid 
vliegbasis Volkel en voor 
extra experimenteerruimte 
voor innovaties die niet 
binnen bestaand beleid 
passen en zegt toe deze mee 
te nemen. De wethouder kan 
nog niet zeggen op welke 
manier dat zal zijn. De 
wethouder zegt toe naar 
aanleiding van de opinie van 
dhr. Segers (SP) de verbinding 
met de sociale component 
aspecten bij de keuzes die 
worden gemaakt in relatie tot 
vastgoed mee te nemen in de 
omgevingsvisie.          

met de voorgestelde 
verlenging van de termijn 
kan instemmen. 

77 Duurzaamheidsagen
da 

Commissieverga
dering Ruimte, 
Economie en 
Financiën 16-

Wethouder Van den Heuvel 
zegt toe een 
raadsinformatiebrief over 
duurzaamheidsagenda in het 

20231030 (afdoening 
onder voorbehoud van 
commissie REF op 7 
december 2023): Op de 

01-05-2023 J. van den 
Heuvel 
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03-2023 6. 
Rondvraag 

algemeen, een 
raadsinformatiebrief over o.a. 
uitvoering klimaatakkoord en 
een agenderingsverzoek voor 
een raadsinformatieavond 
over de 
duurzaamheidsagenda 
binnen naar verwachting vier 
tot zes weken aan de raad te 
doen toekomen. 
Besluitvorming over de 
duurzaamheidsagenda wordt 
nog dit jaar van de raad 
gevraagd. De wethouder zegt 
toe dat er geen vertraging in 
de uitvoering van de 
duurzaamheidsagenda komt.  

agenda van de commissie 
REF van 2 november staan 
de raadsvoorstellen:  -
Raadsvoorstel Introductie 
Duurzame Doelen Agenda 
2026-2050  -Raadsvoorstel 
Duurzame Doelen Agenda 
Veerkrachtig & Soortenrijk 
(Klimaatadaptatie & 
Biodiversiteit).  Dit is 
volgens planning. Een 
raadinformatiebrief is 
hiermee overbodig 
geweest. 

71 Vergunning 
huisvesting 
arbeidsmigranten 
Jonkergouw 

Commissieverga
dering Ruimte, 
Economie en 
Financiën 02-
02-2023 8.c. 
Raadsvoorstel 
Verplaatsing 
agrarisch 
tuinbouwbedrijf 
Jonkergouw 

Wethouder Van Lankvelt zegt 
naar aanleiding van een vraag 
van Maashorst Vooruit toe dat 
mocht het zover komen in de 
vergunning wordt 
opgenomen dat de 
arbeidsmigranten die op het 
terrein van agrarisch 
tuinbouwbedrijf Jonkergouw 
worden gehuisvest ook 

1 november 2023: 
Wethouder Van Lankvelt 
informeert u hierbij over de 
stand van zaken van deze 
toezegging: de datum is 
net niet gehaald. Graag 
verlengen tot 30/11/2023. 
binnenkort wordt de raad 
weer geïnformeerd. In de 
volgende 

30-11-2023 F. van Lankvelt 
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daadwerkelijk in het 
tuinbouwbedrijf van 
Jonkergouw werkzaam 
moeten zijn. 

commissievergadering REF 
op 7 december zal worden 
gevraagd of de commissie 
met de voorgestelde 
verlenging van de termijn 
kan instemmen. 

70 Keuze locatie Red 
Sox 

Commissieverga
dering Ruimte, 
Economie en 
Financiën 02-
02-2023 8.f. 
Resultaten 
onderzoek en 
advies m.b.t. 
uitplaatsing Red 
Sox Park 
Moleneind 

Wethouder Van den Broek 
zegt toe dat hij de 
inspanningsverplichting op 
zich neemt om zich maximaal 
in te zetten om dit jaar met 
een keuze te komen waarmee 
we Red Sox in 2024 ergens 
anders kunnen laten landen 
en nog maximaal een jaar op 
Park Moleneind te kunnen 
blijven. Wethouder van den 
Broek zegt tevens toe dat hij 
met Red Sox in overleg zal 
gaan bij het onderzoek naar 
een locatie. 

Commissie REF 21 
september 2023 Dhr. 
Geerders (Gewoon Uden) 
mist een toezegging over 
Red Sox. Wethouder Van 
den Broek antwoordt dat hij 
zal kijken of meer richting 
kan worden gegeven hoe 
het proces naar de raad 
komt. Het komt in ieder 
geval dit jaar naar de raad. 

31-12-2023 H. van den 
Broek 

69 Rondvraag wijziging 
koopavond Gewoon 
Uden 

Commissieverga
dering Ruimte, 
Economie en 
Financiën 02-

Dhr. Geerders (Gewoon Uden) 
vraagt naar aanleiding van de 
antwoorden van wethouder 
Van Heeswijk op de 
rondvraag van dhr. De Ridder 

Commissie REF 13 april 
2023: Wethouder Van 
Heeswijk geef een 
toelichting op toezegging 
nummer 69 Rondvraag 

30-06-2024 G. van Heeswijk 
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02-2023 6. 
Rondvraag 

(Gewoon Uden) naar de stand 
van zaken van de toezegging 
naar het onderzoek om 
betaald parkeren uit te 
breiden naar 00.00 uur 's 
nachts (langdurig parkeren). 
Wethouder van Heeswijk zegt 
toe hier schriftelijk op terug 
te komen.  

wijziging koopavond Uden. 
Er is geen toezegging over 
het parkeeronderzoek waar 
dhr. Geerders (Gewoon 
Uden) bij de behandeling 
van de rondvraag naar 
heeft verwezen in de 
archieven vastgelegd. Ook 
is de toezegging niet bij 
wethouder Van Lankvelt 
bekend. Er is om die reden 
niet eerder een vervolg 
gegeven aan het 
onderzoek. Ongeveer 
halverwege 2024 wordt 
verwacht dat het 
mobiliteitsplan Maashorst 
kan worden vastgesteld. 
Daaruit volgt het 
parkeerbeleid. Het 
parkeerbeleid is het 
moment dat er kan worden 
gekeken naar 
parkeernormen en hoe met 
het parkeren in het centrum 
om te gaan. Daarbij zou het 
zo kunnen zijn dat er wordt 



Openstaande toezeggingen uit commissie Ruimte Economie en Financiën (per 23-11-2023) 

 

gekeken naar de 
parkeertarieven en de 
aanpassingen daarvan. 

63 Nota grondbeleid 
gemeente Maashorst 
2022 

Commissieverga
dering Ruimte, 
Economie en 
Financiën 17-
11-2022 7.a. 
Nota 
grondbeleid 
gemeente 
Maashorst 2022 

Wethouder Van Lankvelt zegt 
toe dat hij geen grote 
sommen geld gaat uitgeven 
zonder dat hij de raad daar 
fatsoenlijk in mee heeft 
genomen en geïnformeerd. Of 
wel er wordt grond gekocht 
onder voorbehoud van 
goedkeuring door de raad of 
wel de raad wordt in 
vertrouwen meegenomen. Op 
het moment dat het college 
grond wil aankopen tegen 
niet marktconforme prijs dan 
zal de raad om wensen en 
bedenkingen worden 
gevraagd.  Wethouder Van 
Lankvelt zegt naar aanleiding 
van een vraag van de heer 
Geerders (Gewoon Uden) toe 
dat een overzicht met 
gronden die de gemeente in 
voorraad heeft kan worden 
ingezien. 

 31-03-2026 F. van Lankvelt 
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59 Toegankelijkheid 
gemeentehuis 

Commissieverga
dering Ruimte, 
Economie en 
Financiën 15-
09-2022 6. 
Rondvraag 

De heer Minten (CDA) heeft 
vragen over de 
toegankelijkheid van het 
gemeentehuis. Burgemeester 
Rüpp beantwoordt de vragen 
en zegt toe om zo snel 
mogelijk met de werkgroep 
toegankelijkheid om de tafel 
te gaan zitten om met elkaar 
een inventarisatie te maken 
wat is afgesproken, wat 
ermee is gedaan, kunnen we 
dat herstellen en wat kost 
dat.  De heer Prinssen (VVD) 
heeft een aanvullende vraag 
over de afsluitbaarheid van de 
raadzaal. Burgemeester Rüpp 
antwoordt dat hij zal nagaan 
gaan wat in het verleden over 
het afsluitbaar maken van de 
raad is afgesproken. Over de 
hoogte van de balie 
antwoordt burgemeester 
Rüpp dat dit meegenomen 
wordt in een heroverweging 
waarbij aspecten als 
veiligheid van de 

 31-12-2022 R. Donders 
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medewerkers en financiële 
middelen ook meegenomen 
worden. 

55 2x per jaar update 
over wonen, 
inclusief tijdelijke 
woningen 

Commissieverga
dering Ruimte, 
Economie en 
Financiën 04-
07-2022 2. 
Oordeelsvormen
de bespreking 
Versnellingsage
nda 
woningbouw 

Wethouder Van Lankvelt zegt 
naar aanleiding van de vragen 
vanuit de commissie toe de 
raad twee keer per jaar te 
willen bijpraten over het 
onderwerp wonen, inclusief 
onderwerp tijdelijke 
woningen. 

1 november 2023: 
Wethouder Van Lankvelt 
informeert u hierbij over de 
stand van zaken: Deze 
toezegging staat tot het 
einde van de 
bestuursperiode dus die 
datum graag aanpassen 
naar 01/04/2026. In de 
volgende 
commissievergadering REF 
op 7 december zal worden 
gevraagd of de commissie 
met de voorgestelde 
verlenging van de termijn 
kan instemmen.  

01-04-2026 F. van Lankvelt 

45 Metingen tunnels 
onder N264 

Commissieverga
dering Ruimte, 
Economie en 
Financiën 16-
06-2022 7.b. 
Tunnels onder 

Naar aanleiding van vragen 
en opmerkingen van mw. 
Lukassen (GroenLinks), dhr. 
Benneker (Voor de Dorpen)  
dhr. De Vroomen (VVD)  dhr. 
Derks (CDA), dhr. Keijzer 
(Maashorst Vooruit), dhr. De 

Commissie REF 10-10-
2022: Wethouder Van den 
Broek stelt aan de 
commissie voor om de 
termijn bij toezegging 
nummer 45, Metingen 
tunnels onder N264, te 

30-06-2023 H. van den 
Broek 
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N264 
(GroenLinks) 

Jong (PRO) en dhr. Van Tiel 
(Jong Maashorst) zegt 
wethouder Van den Broek toe 
dat in september 2022 voor 
wat betreft alle tunnels onder 
de N264 minimaal gedurende 
twee weken met een 
eventuele verlenging mocht 
er uitval zijn lusmetingen en 
metingen met transponder 
worden gedaan. In oktober 
worden de resultaten 
teruggekoppeld aan de raad. 

verlengen naar 31 oktober 
2022. Verder deelt hij mee 
dat het gesprek met de 
provincie als bedoeld in 
toezegging nummer 54 
heeft plaatsgevonden. De 
provincie heeft toegezegd 
dat hetgeen in de 
toezegging is opgenomen 
wordt meegenomen in de 
aanvraag, de 
onderzoeksvraag en de 
oplossingsvraag. De 
wethouder stelt voor dit 
mee te nemen bij 
toezegging nummer 45.   6 
december 2022: het 
onderzoek zoals gevraagd 
is conform planning 
uitgevoerd, alsook de 
analyse van de resultaten. 
Vervolgens is deze 
informatie ambtelijk 
gedeeld met de provincie 
(als eigenaar van de 
tunnels) met het verzoek 
om een inhoudelijke 
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reactie. Deze reactie is 
helaas nog niet ontvangen. 
Als de gemeente ook de 
reactie van de provincie 
heeft ontvangen, zal het 
onderzoek, indien nodig 
aangevuld met de 
informatie van de provincie, 
aan de Raad worden 
toegezonden.  Commissie 
REF 16-03-2023 
(agendapunt 5): Wethouder 
Van den Broek heeft de 
commissie naar aanleiding 
van vragen van de fracties 
van PRO en GroenLinks 
over toezegging nummer 
45 en motie nummer 10 
meegedeeld dat er wel een 
reactie van de provincie is 
maar dat dit geen 
inhoudelijke reactie is. 
Wethouder Van den Broek 
heeft toegezegd de 
informatie over de cijfers 
die met de provincie is 
gedeeld met de raad te 



Openstaande toezeggingen uit commissie Ruimte Economie en Financiën (per 23-11-2023) 

 

zullen delen. De commissie 
heeft op verzoek van 
wethouder Van den Broek 
ingestemd met verlenging 
van de termijn van 
afdoening van de motie en 
de toezegging naar juni 
2023.  20230424: 
wethouder Van den Broek 
heeft het rapport met de 
uitkomsten over metingen 
tunnels onder de N264 
gedeeld met de raad. Zie 
toezegging nummer 76.   
Commissie REF 29 juni 
2023: naar aanleiding van 
een vraag van mw. 
Lukassen (GroenLinks) 
antwoordt wethouder Van 
den Broek dat de provincie 
heeft toegezegd dat die 
reactie binnen enkele 
weken volgt. Zodra de 
reactie is ontvangen, wordt 
deze gedeeld met de raad. 

28 Beter leesbaar 
maken Begroting 

Commissieverga
dering Ruimte, 

Naar aanleiding van 
opmerkingen van onder meer 

 09-11-2023 G. van Heeswijk 
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Economie en 
Financiën 17-
03-2022 8.e. 
Raadsvoorstel 
Programmabegr
oting 2022-
2025 

de heer Keijzer (Maashorst 
Vooruit) zegt wethouder Van 
Heeswijk toe dat er in de 
toekomst (mogelijk vanaf 
begroting 2024) infographics 
zullen worden toegevoegd 
ten einde de begroting ook 
voor inwoners beter leesbaar 
te maken. 

3 Publicaties 
Omgevingsvergunni
ng 

Commissieverga
dering Ruimte, 
Economie en 
Financiën 17-
02-2022 4. 
Rondvraag 

De heer Van Tiel 
(UdenplusLanderd) heeft 
vragen gesteld betreffende 
publicaties inzake de 
Omgevingsvergunningen. 
Burgemeester Rüpp 
beantwoordt de vragen en 
zegt toe dat door het college 
is besloten om het model 
Land van Cuijk te volgen voor 
wat betreft de publicaties. Dit 
wil zeggen dat het onderwerp 
waarop bezwaar of een 
zienswijze openstaat wordt 
gepubliceerd in de lokale 
weekbladen Arena en Udens 
Weekblad en dat voor meer 
informatie wordt verwezen 

 31-05-2023 R. Donders 
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naar overheid.nl. In 
bibliotheken, MFA’s en het 
gemeentehuis zijn computers 
om stukken in te zien 
beschikbaar en kan hulp 
hierbij worden verkregen. Na 
een half jaar zal de werkwijze 
worden geëvalueerd. 

 


